
V slabih treh mesecih je
Sava kupila za 4,5 milijona
evrov lastnih delnic. Dom-
nevnih težav pri vračilu
kredita NLB, ki zapade
v plačilo prihodnji mesec,
v Savi ne komentirajo

DAMIJAN TOPLAK
Iz kranjske Save so včeraj sporočili, da
so od 19. avgusta do 9. novembra letos
povečali sklad lastnih delnic z 0,16
na 1,46 odstotka vseh delnic Save. Za
nakup 25.967 lastnih delnic so v ome-
njenem obdobju odšteli 4,56 milijona
evrov. So pa v zadnjih dveh tednih ku-
pili le še 786 lastnih delnic, kar daje slu-
titi, da počasi zaključujejo te nakupe.
Na to kaže tudi gibanje tečaja Savine

delnice, ki je od avgustovske objave do
sredine oktobra s 135 evrov skočila na
blizu 190 evrov, pred dvema dnevoma
pa je bila delnica Save vredna le še sla-
bih 150 evrov. "Vse informacije glede
lastnih delnic objavljamo preko splet-
ne strani Ljubljanske borze, dodatnih
vprašanj pa žal ne moremo komenti-
rati. Lahko pa povemo, da bo uprava
Save lastne delnice skladno z določili
zakona o gospodarskih družbah (ZGD-
1) v odkup ponudila zaposlenim v po-
slovni skupini Sava," je včeraj na naše
vprašanje glede lastnih delnic odgovo-
rila mag. Tadeja Kuhar, v Savi vodja
odnosov z javnostmi.

Glede domnevnih Savinih težav
pri vračilu 42 milijonov evrov kredi-
ta pri NLB, ki poteče sredi decembra,
o čemer je včeraj poročal Dnevnik, pa
so v Savi pojasnili, da se financirajo iz
različnih virov, med katerimi so tudi
bančni krediti različnih ročnosti. "V

okviru zagotavljanja in optimiranja
likvidnosti poslovne skupine Sava
dnevno potekajo številni kontakti z
mnogimibankami. V preteklosti smo
z vsemi bankami, s katerimi sodeluje-
mo, ustvarili partnerski odnos, ki ga
nameravamo negovati tudi v prihod-
nje. Bančna posojila v naši skupini
zapadajo praktično vsak mesec, regu-
lacijo posameznegaposojila pa uravna-
vamo v okviru načrtovanja likvidnosti
celotne poslovne skupine, torej ne
parcialno glede posameznih postavk
likvidnosti. Sava redno poravnava
vse finančne in druge obveznosti do
bank in ostalih poslovnihpartnerjev,
vprašanj, povezanih s posameznimi
kreditnimi in drugimi aranžmaji, pa
ne moremo komentirati, saj so stvar
poslovnih dogodkov s posamezno
banko oziroma drugo vpleteno stran-
ko in kot takšni poslovna skrivnost,"
sklenejo v Savi.


